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فرماندار اسکو:

پیش بینی لازم جهت تامین آب شرب شهر سهند در آینده انجام شود

فرماندار اسکو در جلسه شورای حفاظت از منابع آب شهرستان با اشاره به آهنگ سریع رشد جمعیت در شهر سهند گفت:

تامین آب شرب شهروندان اولویت اصلی ما در حوزه آب سهند است و باید پیش بینی لازم در این خصوص صورت

گیرد.

بابک رضی منش در این جلسه که با حضور معاون حفظت و بهره برداری آب منطقه ای آذربایجان شرقی برگزار شد، افزود: در حال حاضر مشکلی در تامین آب شرب شهروندان

وجود ندارد، اما تامین منابع پایدار آب شرب برای این شهر با توجه به افزایش جمعیت آن ضرورتی انکار ناپذیر است.

وی با تاکید بر اهمیت انجام پیش بینی لازم در این حوزه جهت پیشگیری از هرگونه مسئله احتمالی در آینده افزود: به صراحت درخواست می کنم شرکت آب منطقه ای آذربایجان

شرقی راهکارهای خود را جهت تامین آب شرب سهند به توجه به افزایش سریع جمعیت آن به صورت شفاف اعلام کند.

فرماندار و رئیس شورای حفاظت از منابع آب شهرستان اسکو همچنین با انتقاد از ظرفیت پایین تصفیه خانه شهر سهند خاطرنشان کرد: این تصفیه خانه جوابگوی جمعیت شهر در

آینده نزدیک نخواهد بود و لذا مطالعه و پیگیری اجرای مدول دوم تصفیه خانه فازهای ۱، ۲ و ۳ با جدیت در دستور کار است.

رضی منش در ادامه با اشاره به وضعیت مناسب آب شرب شهرهای اسکو و ایلخچی اظهار داشت: بحمدالله مشکلی در تامین آب شرب این شهرها نداریم و به جز نیازهایی جزئی

در نوسازی تجهیزات، وضعیت در این دو شهر مطلوب است.

وی در پایان بر ضرورت تامین اعتبارات لازم جهت تهیه نقشه حریم و بستر رودخانه ها و مسیل های شهرستان گفت: طبق برآوردهای صورت گرفته، بیش از ۵۰۰ کیلومتر مسیل و

رودخانه در شهرستان وجود دارد. اما مطالعات صورت گرفته در تهیه نقشه حریم و بستر ناچیز است و در تلاشیم با تامین اعتبارات لازم، مطالعه و تهیه نقشه های حریم و بستر را

در دستور کار قرار دهیم.

جلیل زاده معاون حفظت و بهره برداری آب منطقه ای آذربایجان شرقی نیز در این جلسه، تامین آب شرب شهروندان را اولویت اول شرکت آب منطقه ای آذربایجان شرقی دانست

و بر همکاری کامل این شرکت با دستگاه اجرایی شهرستان در این حوزه تاکید کرد.
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